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interview

andere risicocategorie dan wat wij vooral 
doen, namelijk beleggingsfinanciering.”

Wanneer denkt u het buitenland afgebouwd 
te hebben?
“De impact van Property Finance op onze 
verlies- en winstrekening is relatief groot. 
We gaan er vier à vijf jaar voor nemen. De 
portefeuille was op de piek, in juni 2009, 
4 miljard groot. Bij de eerste kwartaal-
cijfers stond de teller op 3,3 miljard. We 
hebben een aantal mogelijkheden: je kunt 
bijvoorbeeld leningen verkopen en in het 
eerste kwartaal hebben we iets verkocht in 
de Amerikaanse portefeuille. Maar je kunt 
ook sturen op aflossing door klanten. En zo 
lopen we alle paden af. In het eerste kwar-
taal hebben we goede progressie gemaakt. 
We zitten niet in de situatie dat het binnen 
drie, vier maanden verkocht moet zijn, dat 
kan ook helemaal niet in deze markt.”

Komen er forse afschrijvingen?
“De voorzieningen zullen dit jaar op een re-
latief hoog niveau blijven, vorig jaar was het 
420 miljoen. Iets meer dan 11 procent van 
de leningen is ‘non performing’, het is licht 
afgenomen ten opzichte van eind 2009.”

Het vastgoed is uw achilleshiel?
“Achilleshiel vind ik een heel zwaar woord. 
Maar het is algemeen bekend – en wij doen 
daar ook niet geheimzinnig over – dat vast-
goed een heel grote uitdaging is voor de or-
ganisatie. Ondertussen heeft de retailbank 
in 2009 een goede beweging gemaakt en 
zet die voort in het eerste kwartaal, Reaal 
en Zwitserleven doen dat ook. De staats-
steun zat vooral aan de verzekeringskant. 
Ondertussen hebben we ons risicoprofiel 
daar behoorlijk bijgesteld. Dus naast de 
unit vastgoedfinanciering hebben we drie 
grotere units die een heel goede ontwikke-
ling laten zien.”

Zijn de spaartarieven nu ‘gezond’?
“Veel gezonder dan in 2008. Maar als je 
Nederland vergelijkt met omringende lan-
den is de spaarrente nog steeds hoog. In het 
vierde kwartaal van 2008 werden jaarde-
posito’s binnengehaald rond de 5 procent. 
Zo’n marge kunnen we vaak niet maken op 
de uitzetting van geld. Vanuit het perspec-
tief van de funding was het nodig om te 
doen. Wij zijn vroeg gestart met funden en 
hebben gelukkig veel kunnen doen.”

Is uw focus op Nederland niet te beperkt?
“Ik denk het niet, er gaat nog heel veel ge-
beuren. Van wat we doen zit 97 procent in 


